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Frammøtte medlemmer Parti Rolle 

Jarle Skeidsvoll KRF Ordførar 

Annbjørg Bysheim Herland KRF Medlem 

Kari Laurhammer Mjøs KRF Medlem 

Audun Mosevoll KRF Medlem 

Mortensen, Alf Terje FRP Varaordførar 

Kim Andre Hartveit FRP Medlem 

Ragnar Tyssebotn FRP Medlem 

Sigmund Faugstad FRP Medlem 

Einar Skjerping FRP Medlem 

Johannes Bysheim AP Medlem 

Torunn Åsheim  AP Medlem 

Robert Eikeland AP Medlem 

Tone Mjelde AP Medlem 

Rita Aud Tveiten AP Medlem 

Jørgen Varden AP Medlem 

Ingemar Tepstad H Medlem 

Atle Solberg H Medlem 

Berit Moslett Borge H Medlem 

Hjalti Heimir Gislason  Medlem 

Johannes Haugland SP Medlem 

Jon Flydal Blichfeldt MDG Medlem 

Silje Midtbø Vevle MDG Medlem 

Kjersti Ingolvsdotter 
Vevatne 

V Medlem 

  
  

Forfall meldt frå  medlem Parti Rolle 

Hildegunn Mo FRP Medlem 

Øyvind Litland AP Medlem 

Andrea Hartveit AP Medlem 

Lars Fjeldstad SP Medlem 



 

 

  

Frammøtte varamedlemmer Parti Erstatter medlem 

Siren Tyssebotn FRP Hildegunn Mo 

Geir Olsen AP Øyvind Litland 

Nina Brattholmen Nyheim AP Andrea Hartveit 

Sissel Margrethe Romslo AP For Rita Tveiten i sak 031 

Turid Bjørndal Njåstad SP Lars Fjeldstad 

  
Følgjande frå administrasjonen møtte: Rådmannen og utvalssekretæren 
  
   

Sakliste 

Saknr Tittel 
        

026/17 Godkjenning av innkalling og sakliste 

027/17 Godkjenning av møtebok 

028/17 Referatsaker og meldingar 

029/17 Klage på tildelt adresse. 

030/17 Uttale - søknad om konsesjon til bygging av Gjerstadfossen kraftverk 

031/17 Øyeblikkeleg hjelp døgntilbod- ØHD 

032/17 Plan for politisk verkstad 22.mai 2017 

033/17 Interpellasjon til heradsstyremøtet 10. mai 

  

Orientering v/ordføraren 

I starten av møtet vart ny rådmann, Ingvild Hjelmtveit, ønskt velkomen i kommunen. 

Ordføraren orienterte kort om deltaking på konferansar og møte. Vidare vart 

formannskapsmedlemmene minna på påmelding til Nordhordlandstinget 15. mai.  

11. mai kjem leiar i Kristeleg folkeparti, Knut Arild Hareide, på besøk til Osterøy. 

-------------------------------- 

Det vart ikkje gjort vedtak i tilknyting til orienteringane. 

 

  



 

 

026/17: Godkjenning av innkalling og sakliste 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Innkalling og sakliste vert godkjent. 

   

   

10.05.2017 HERADSSTYRET 

Det vart varsla nokre spørsmål/saker og ein interpellasjon til slutten av møtet. 

---------------------------------------- 

Det var elles ikkje merknader til innkalling og saksliste. 

 

HS - 026/17 VEDTAK: 

"Innkalling og sakliste vert godkjent." 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

027/17: Godkjenning av møtebok 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Møteprotokoll frå    vert godkjend. 

   

   

10.05.2017 HERADSSTYRET 

Det var ikkje merknader til utsend møteprotokoll frå 29.03.17. 

 

HS - 027/17 VEDTAK: 

"Møteprotokoll frå 29.03.17 vert godkjend." 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

028/17: Referatsaker og meldingar 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

"Referatsakene vert tekne til vitande." 

   



 

 

  

10.05.2017 HERADSSTYRET 

Vedk. melding nr. 1 

Jon Flydal Blichfeldt, MDG, gjorde  framlegg om å gje uttale frå kommunen:  

AVRØYSTING - forslag om å gje uttale: 
Ja - 26 røyster 

Nei -   1 røyst 

Jon Flydal Blichfeldt, MDG, gjorde slikt framlegg til uttale: "Osterøy kommune oppmodar 
fylkesmannen til å sette i verk eitt av to tiltak som er nemnd i varselet: 
• Tilbaketrekking av utsleppsløyve 
eller 
• Krav om tekniske tiltak for å fjerna utsleppa av organisk materiale 
 
Osterøy kjem med uttale for å bidra til å sikra framtidige generasjonar naturressursar i fjordane kring 
Osterøy og viser til § 112 i grunnlova: 
 
"Enhver har rett til et miljø som sikrer helsen, og til en natur der produksjonsevne og mangfold 
bevares. Naturens ressurser skal disponeres ut fra en langsiktig og allsidig betraktning som ivaretar 
denne rett også for etterslekten. 
 
Borgerne har rett til kunnskap om naturmiljøets tilstand og om virkningene av planlagte og iverksatte 
inngrep i naturen, slik at de kan ivareta den rett de har etter foregående ledd. 
 
Statens myndigheter skal iverksette tiltak som gjennomfører disse grunnsetninger." 

------------------------------------------ 

Det vart halde pause i drøftingane frå kl. 16.25 - kl. 16.30 med gruppemøte for AP og frå kl. 16.35 - kl. 
16.40 med gruppemøte for KRF. 

------------------------------------------ 

Johannes Bysheim, AP, gjorde slikt framlegg: "Rådmannen utarbeider ein uttale i tråd med signal 
gjeve i samband med sjø- og strandsoneplanen." 

PRØVERØYSTING 

Jon F. Blichfeldt sitt framlegg  - 0 røyster 

Johannes Bysheim sitt framlegg  - samrøystes 

AVRØYSTING - endeleg 

Johannes Bysheim sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 



 

 

----------------------------------- 

Det vart ikkje gjort andre vedtak i tilknyting til referatsakene. 

 

 

HS - 028/17 VEDTAK: 

"Vedk. melding nr. 1: Endra miljøtilstand i Sørfjorden - varsel om tiltak: Rådmannen utarbeider ein 
uttale i tråd med signal gjeve i samband med sjø- og strandsoneplanen. 

Referatsakene elles vert tekne til vitande." 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

029/17: Klage på tildelt adresse. 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak:  

 Klagar får medhald i klagaen vedr. byte av vegnamn. Veg nr.1019 får namnet Bernesvika og veg nr. 
1020 får namnet Bernes. Desse namna er i tråd med det som vart sendt ut på høyring i mai 2015. 

 

   

   

03.05.2017 FORMANNSKAPET 

AVRØYSTING 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes tilrådd. 

 

FS - 037/17 VEDTAK: 

Innstilling til vedtak i heradsstyret: 

"Klagar får medhald i klagaen vedr. byte av vegnamn. Veg nr.1019 får namnet Bernesvika og veg 
nr. 1020 får namnet Bernes. Desse namna er i tråd med det som vart sendt ut på høyring i mai 
2015." 

 

 



 

 

10.05.2017 HERADSSTYRET 

AVRØYSTING 

Formannskapet sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 

 

HS - 029/17 VEDTAK: 

"Klagar får medhald i klagaen vedr. byte av vegnamn. Veg nr.1019 får namnet Bernesvika og veg 
nr. 1020 får namnet Bernes. Desse namna er i tråd med det som vart sendt ut på høyring i mai 
2015." 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

030/17: Uttale - søknad om konsesjon til bygging av Gjerstadfossen kraftverk 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Osterøy kommune vedtar oversending av uttale til høyring av konsesjonssøknad for utbygging av 
Gjerstadfossen kraftverk 

   

   

03.05.2017 FORMANNSKAPET 

Johannes Bysheim, AP, gjorde slikt framlegg: "Osterøy kommune rår frå at det vert gjeve konsesjon." 

AVRØYSTING 

Alternativ avrøysting 

Rådmannen sitt framlegg   -  6 røyster (1KRF,2FRP,1H,1SP,1uavh.) 

Johannes Bysheim sitt framlegg  -  3 røyster (2AP,1MDG) 

 

FS - 034/17 VEDTAK: 

Innstilling til vedtak i heradsstyret: 

"Osterøy kommune vedtar oversending av uttale til høyring av konsesjonssøknad for utbygging av 
Gjerstadfossen kraftverk." 

 



 

 

10.05.2017 HERADSSTYRET 

Jon Flydal Blichfeldt, MDG, gjorde slikt framlegg: "Osterøy kommune rår frå at det vert gjeve 
konsesjon." 

Jørgen Varden, AP, gjorde slikt framlegg: "Osterøy kommune rår frå at det vert gjeve konsesjon for 
utbygging av Gjerstadfossen kraftverk." 

 

AVRØYSTING 

Alternativ avrøysting 

Formannskapet sitt framlegg  - 15 røyster (6FRP, 4KRF, 3H,2SP)  

MDG/AP sitt framlegg               - 12røyster (8ap,1V,1uavh, 2MDG) 

 

HS - 030/17 VEDTAK: 

"Osterøy kommune vedtar oversending av uttale til høyring av konsesjonssøknad for utbygging av 
Gjerstadfossen kraftverk." 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

031/17: Øyeblikkeleg hjelp døgntilbod- ØHD 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Ein rår formannskapet til å gje slik innstilling til vedtak i heradstyret: 

«Osterøy kommune seier opp Særavtalen om kommunalt øyeblikkeleg hjelp døgntilbod i 
Nordhordland. Når særavtalen er sagt opp kan kommunen gå i drøftingar med Haraldsplass 
diakonale sjukehus AS om øyeblikkeleg hjelp døgntilbod der.» 

 

   

   

03.05.2017 FORMANNSKAPET 

Rita Tveiten, AP,  bad om vurdering av gildskap for seg som medlem i styret for Helsehuset - ho tok 
ikkje del i møtet ved avgjerd om gildskap - 8 medlemmer/varamedlemmer til stades. 

Rita Tveiten vart samrøystes kjend ugild i saka. Vedtaket vart gjort i medhald av fvl. § 6, 2. ledd .... 



 

 

Likeså er han ugild når andre særegne forhold foreligger som er egnet til å svekke tilliten til hans 
upartiskhet, blant annet skal legges vekt på om  avgjørelsen i saken kan innebære særlig fordel, tap 
eller ulempe for ham selv eller noen som han har nær personlig tilknytning til...  ." 

------------------------------------ 

8 medlemmer/varamedlemmer til stades. 

Hjalti H. Gislason, uavh., gjorde slikt framlegg: "Osterøy kommune gjer ingen endring i Særavtalen om 
kommunalt ØHD i Nordhordland." 

Johannes Bysheim, AP, gjorde slikt framlegg: "Saka vert utsett til etter ferien." 

AVRØYSTING - utsetjing 

Framlegget fall med 6 røyster (1KRF, 2FRP, 1MDG,1SP, 1 uavh.) mot 2 røyster 

                                                                                                                        (1AP,1H) 

AVRØYSTING 

Alternativ avrøysting 

Rådmannen sitt framlegg   -  7 røyster (1KRF,2FRP,1AP,1MDG,1H,1SP) 

Hjalti H. Gislason sitt framlegg -  1 røyst (1uavh.) 

 

 

FS - 031/17 VEDTAK: 

Innstilling til vedtak i heradstyret: 

«Osterøy kommune seier opp Særavtalen om kommunalt øyeblikkeleg hjelp døgntilbod i 
Nordhordland. Når særavtalen er sagt opp kan kommunen gå i drøftingar med Haraldsplass 
diakonale sjukehus AS om øyeblikkeleg hjelp døgntilbod der.» 

 

10.05.2017 HERADSSTYRET 

Rita Tveiten, AP,  bad om vurdering av gildskap for sitt vedkomande som styremedlem i Region 
NordhordlandHelsehus IKS (RNHI)- ho tok ikkje del i møtet ved avgjerd om gildskap - Sissel M. 
Romslo, AP,  møtte som vara - 27 medlemmer/varamedlemmer til stades. 

Ordføraren viste til at Helsehuset  v/styret ikkje er part i denne saka. 

 



 

 

AVRØYSTING - gildskap  

Rita Tveiten, AP, vart kjend ugild i saka med 26 røyster mot 1 røyst. Vedtaket vart gjort i medhald av 
fvl. § 6, 2. ledd .... Likeså er han ugild når andre særegne forhold foreligger som er egnet til å svekke 
tilliten til hans upartiskhet, blant annet skal legges vekt på om  avgjørelsen i saken kan innebære 
særlig fordel, tap eller ulempe for ham selv eller noen som han har nær personlig tilknytning til...  ." 

Johannes Bysheim, AP, gjorde slikt framlegg: "Saka vert utsett til etter sommarferien for meir 
utgreiing av spørsmål knytt til ei eventuell flytting av ØHD-tilbodet til Haraldsplass." 

------------------------------------------ 

Det vart halde pause i drøftingane frå kl. 18.20 - kl. 18.30 med gruppemøte for FRP og for KRF og V. 

------------------------------------------ 

 

AVRØYSTING - utsetjing 

Framlegget vart samrøystes vedteke. 

 

HS - 031/17 VEDTAK: 

"Saka vert utsett til etter sommarferien for meir utgreiing av spørsmål knytt til ei eventuell flytting 
av ØHD-tilbodet til Haraldsplass." 

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Rita Tveiten, AP, kom tilbake til møtet etter sak 031/17. Sissel M. Romslo, AP, gjekk frå møtet – 27 

medlemmer/varamedlemmer til stades. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

 

032/17: Plan for politisk verkstad 22.mai 2017  

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

1. Formannskapet tar plan for politisk verkstad til orientering  

   

 



 

 

 

03.05.2017 FORMANNSKAPET 

----------------------------------------- 

Det vart halde pause i drøftingane frå kl. 15.00 - kl. 15.10 med gruppemøte for FRP og AP. 

---------------------------------------- 

Johannes Bysheim, AP, gjorde slikt framlegg: "Saka vert sendt over til heradsstyret. 
Formannskapet rår til at heradsstyret, med bakgrunn i budsjettvedtaket, set ned ei politisk 
arbeidsgruppe på 5 personar, som startar planlegginga av vidare arbeid innan utgangen av juni." 
AVRØYSTING 

Alternativ avrøysting 

Rådmannen sitt framlegg  -  2 røyster (1uavh., 1SP)  

Johannes Bysheim sitt framleggg -  7 røyster (1KRF,2AP,2FRP,1MDG,1H) 

 

 

FS - 033/17 VEDTAK: 

"Saka vert sendt over til heradsstyret. 
Formannskapet rår til at heradsstyret, med bakgrunn i budsjettvedtaket, set ned ei politisk 
arbeidsgruppe på 5 personar, som startar planlegginga av vidare arbeid innan utgangen av juni." 

 

 

10.05.2017 HERADSSTYRET 

AVRØYSTING 

Formannskapet sitt framlegg  - samrøystes vedteke 

----------------------------------- 

Berit M. Borge, H, gjorde på vegner av valnemnda slikt framlegg til val av arbeidsgruppe: 
"Medlemmer: Ragnar J. Tyssebotn, FRP, Rita Tveiten, AP, Nina B. Nyheim, AP, Ingemar Tepstad, H og 
Turid Bjørndal Njåstad, SP. " 

AVRØYSTING 

Valnemda sitt framlegg  - samrøystes vedteke. 

 



 

 

HS - 032/17 VEDTAK: 

"Heradsstyret tar plan for politisk verkstad til orientering. 

På bakgrunn i budsjettvedtaket for 2017, vert det sett ned ei politisk arbeidsgruppe på 5 personar, 
som startar planlegginga av vidare arbeid innan utgangen av juni. Arbeidsgruppa vert sett ned med 
heimel i kommunelova § 10, nr. 5. Medlemmer i arbeidsgruppa: Ragnar J. Tyssebotn, FRP, Rita 
Tveiten, AP, Nina B. Nyheim, AP, Ingemar Tepstad, H og Turid Bjørndal Njåstad, SP. " 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

033/17: Interpellasjon til heradsstyremøtet 10. mai 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Rådmannen gjer ikkje framlegg. 

  ------------------------------------------- 

 

Interpellasjon frå representanten Ingemar Tepstad, H. 

«Det er gjennomført ny taksering av eigedomar i Osterøy kommune. Denne takseringa har medført 

ein bra stor auke i inntektene til Osterøy kommune, og har samstundes medført større utgifter for 

både næringsliv og innbyggjarar. 

 

For svært mange av innbyggjarane kjennes denne skatten særs urettferdig, fordi den ikkje tek omsyn 

til betalingsevna til skatteytaren .Når vi samstundes veit at inntektene til innbyggjarane i Osterøy ligg 

godt under landsgjennomsnittet, betyr dette at denne ekstraskatten som kommunstyret i Osterøy 

har bestemt, vil svi ekstra ille for mange ! 

 

Samstundes ser innbyggjarane i kommunen vår kor lite Osterøy kommune brukar på vedlikehald av 

kommunale vegar. - Ja, vegstandaren er mange plasser så dårleg at ein får skade på kjøretøyet sitt.  

Osterøy kommune har fått krav om erstatning på kjøretøy, som er blitt skada på grunn av dårleg 

vegstandard. 

 

Det finnes også farlege  parti langs kommunevegane, her manglar blant anna rekkverk. På slike vegar 

går det også bussar med skuleborn. Det er kommunen sitt ansvar at born har trygg skuleveg! 

Alle veit at dårleg vedlikehald av kommunale vegar og bygg ikkje svarar seg i lengden. Det har alltid 

vist seg at godt vedlikehald er fornuftig bruk ressursar. 



 

 

Osterøy kommune har økt inntekta på eigedomsskatt med om lag 6 millionar etter siste regulering. 

På denne bakgrunn ber eg Ordføraren svara på fylgjande spørsmål:  

 

Kor stor inntekt får Osterøy kommune på eigedomsskatt pr.år? 

Kor mykje pengar blir brukt til vedlikehald av fast dekke(asfalt) i dette budsjettåret? 

Har Osterøy kommune ein oversikt over kva som trengs av vedlikehald av kommunale vegar, slik at vi 

får ein akseptabel vegstandard ? 

Vil ordføraren reisa ei sak til kommunestyret, om vedlikehald av kommunale vegar? 

Dersom ordføraren er negativ til dette, vil eg at Osterøy kommunestyre skal ta avgjerd i,om det skal 

reisast ei sak til kommunestyret, om kommunalt vedlikehald.» 

 

Ordføraren gav slikt svar: 

«Innleiingsvis vil ordføraren stadfeste at det no, i   samsvar med vedtak i heradstyret, er gjennomført 

taksering av eigedomar i Osterøy kommune. 

Økonomisjefen stadfester at inntekta frå eigedomsskatt, med satsne 7%o på verk og bruk og 3,15%0 

på hus og fritidseigedomar vil vera nær budsjett sett for 2017 (23,88 mill. kr). 

 

Ordføraren ynsker ikkje i denne samanhengen å gå inn i vurderinga av kor sosial eller ikkje sosial 

eigedomskatt er, men viser til at det det vert utskrive eigedomsskatt i eit fleirtal av norske 

kommunar. 

For Osterøy kommune er inntekta frå eigedomsskatten i dag særs viktig for å gje eit tilfredsstillande 

tenestetilbod til innbyggarane. 

Det er meir enn 100 km kommunale vegar i kommunen vår, og vedlikehaldet har, over lang tid, ikkje 

vore tilfredsstillande. Dette samsvarer ikkje med god forvalting av kommunal eigedom. 

For budsjettåret 2017 vart det vedteke at 500.000 kr skulle nyttast til vedlikehald og asfaltering av 

vegar - noko som kan gje mellom 500 og 1000 m ny asfalt dette året. 

Status: Per mai 2017 er det gjort asfaltering i hjulspor veg til Audestad for omlag 50.000 kr. 

(Rekneskapen pr. 01.04.17 for Sektor miljø og teknikk syner eit vesentleg meirforbruk. Ein vil gjere ei 

nærmare vurdering av stoda og eventuelle tiltak ved rapporteringa for 1. tertial.) 

Vidare vart det i samband med budsjettarbeidet for 2017 gjort ei oppdatert kartlegging av behov for 

eit utval av kommunale vegar, dvs. vegar ein har  vurdert har størst behov. Denne oversikta vert 

sendt heradstyret for informasjon. 

Ein har og ein oversikt over tilstanden på kommunale bruer. 



 

 

 

Ordføraren vil ikkje reisa ei særskild sak til kommunestyret om vedlike hald av kommunale vegar. 

Ordføraren rår til at denne viktige saka vert handsama i samband med årsbudsjettet for 2018. 

Representanten Tepstad står fri til å reisa ei sak for kommunestyret om kommunalt vedlikehald.» 

 

 

   

10.05.2017 HERADSSTYRET 

Det vart ikkje gjort framlegg i tilknyting til interpellasjonen. 

 

HS - 033/17 VEDTAK: 

Det vart ikkje gjort vedtak i tilknyting til interpellasjonen. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Andre saker/spørsmål 

Skuleutbygging i Valestrandsregionen 

Silje Midtbø Vevle, MDG, tok opp spørsmål kring intensjonen med og gjennomføringa av folkemøtet 

på Valestrand 20. april. 

 

Rådmannen viste i sitt svar til at målet med møtet var å presentera og orientera om rapporten frå 

Asplan Viak. I tillegg ynskte ein å gje oppdatert informasjon om utførte utbetringar på eksisterande 

skule, samt gi litt generell informasjon kring behov for barnehage/skule i Valestrandsregionen.  

Ein er i hovudsak nøgd medgjennomføring av møtet sett i høve til knapp planleggingstid, samt at 

rådmannen si saksutgreiing kring skulelokalisering fortsatt ikkje var starta. På møtet fekk 

administrasjonen meir kunnskap om kva foreldre og føresette er opptekne av i saka. 

 

Bruk av eingongsservise 

Jon Flydal Blichfeldt, MDG, gjorde slikt framlegg: «Osterøy kommune sine driftseiningar skal ikkje 

nytta eingongsservise.» 

 

Framlegget vart trekt før avrøysting. 

 

Medlemskap i Transparency International Norge 

Jon Flydal Blichfeldt, MDG, varsla at det i samband med budsjettet for 2018 vil koma tilbake til eit 

forslag om at Osterøy kommune skal bli medlem i Transparency International Norge. 

 

 

 



 

 

Investeringar 2017 

Siren Tyssebotn, FRP, stilte spørsmål om status for prosjekt for  samlokalisering av mellom anna 
brannstasjon, tekniske tenester og ambulansetenesta snarast. Lokalisering av bygget må skje i nært 
samarbeid med Helse Bergen og Bergen brannvesen. Løyving kr 2 millionar. 

 
Rådmannen gav slikt svar: Kommunen er i dialog med vegvesenet for å få avklart tilkomst/avkjørsle 

for ein lokalitet på Hauge til dette føremålet. Når kommunen har fått avklart moglegheitene for 

avkjørsle knytt til dette arealet vil planarbeidet gå vidare. 

 

2. I vedteke budsjett for 2017 vart det sett av kr 100 000 til å utgreie alternativ trase gjennom 
Vesetgjelet.  

Rådmannen gav slikt svar: Dette arbeidet er ikkje kome i gang pr. dd. Dette er det orientert om i 
tidlegare møte. 

3. I vedteke budsjett for 2017 var det og sett av ein sum til ferdigregulering av Bruvik bustadfelt.  

Rådmannen gav slikt svar: Kommunen/planavdelinga har framleis ikkje fått nærare informasjon om 
kva område som er meint. Når ein veit kva område det er snakk om vil ein kunna utarbeida eit anbod 
for planarbeidet. Når det gjeld skøyte på eigedom m.m. vil ein prøva å få dette i orden så snart som 
råd. 

---------------------------------------------------- 

Det vart ikkje gjort vedtak i tilknyting til spørsmål og svar. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Til å skriva under møteprotokollen saman med ordføraren vart desse valde: Silje Midtbø Vevle og 
Johannes Haugland 

 

Lonevåg, 11.05.17 

 

Bente Skjerping 

utvalssekretær 

 

-----------------------------------------    -------------------------------------------    -------------------------------------------- 

Jarle Skeidsvoll                                   Silje Midtbø Vevle                             Johannes Haugland 
ordførar 
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